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Verslag Algemene Leden Vergadering BPF 17 april 2024 bij FujiFilm Tilburg.  
 
Aanwezig: Bert Brink, Carel van den Braak, Cees Bakx, Cees De Winter, Christ van Dongen, Dick Notenboom, Dirk 

Jeucken, Eiko Harafuji, Els van Gurp, Everike van de Waarsenburg, Frans van Toledo, Fred Rötschke, Fred van der 
Sommen, Ger Klompenhouwer, Guido Janssen, Hanneke de Jonge, Hanneke van Wersch-Eickhout, Jan Bouwstra, Jan 
de Beer, Jan Oprins, Jan van Reijsen, Jekele Raukema, John Manteleers, Joop de Gooijert, Jos van der Wal, Leo Kramer, 
Leo van Dommelen, Marga Walsh, Noud Hermans, Peter Boons, Peter de Leeuw, Rocy Damen, Thom Houtsma, Tieme 
Molenaar, Ton Janssen 

 
 
1. Opening en welkom  
De voorzitter opent de vergadering om 11:00. In de AV room bij FujiFilm in Tilburg.  
Vooraf konden wij nog genieten van verse kokosmakronen en muffins met koffie of thee. 
 
2. Notulen vorige ALV vergadering van 2024 
De notulen worden ongewijzigd geaccepteerd.  
 
3. Financieel overzicht afgelopen jaar en contributie  
Het financieel overzicht wordt toegelicht door de penningmeester.  

• In 2024 zijn wij geëindigd met + € 412,69. Dat is meer dan de begrote +€ 80. 

• Vanwege de groei in het aantal leden en de besparing op de ALV, kunnen we de contributie op 
€ 17,50 per jaar houden. Medio mei zal iedereen een betalingsverzoek ontvangen. 

• Voor 2025 zijn de uitgaven geschat op € 983,80. De inkomsten van 71 leden (d.d. 1-1-2025)  
€ 1242,50. Met wederom een verwacht positief resultaat. 

 
De leden gaan akkoord met de onderstaande punten: 

• De contributie van €17,50 per jaar. 

• Het financiële jaarverslag van 2024. 

• Begroting voor 2025. 
 
4. Kascommissie verslag en verkiezing nieuwe kascommissie.  
De kascommissie (Dick Notenboom, Maarten Dullaert en Hanneke van Wersch-Eickhout) hebben 
de kas gecontroleerd en gaan akkoord. Een compliment van de kascommissie over de heldere 
uitleg en dat er een positief resultaat is over 2024. 
De leden van de kascommissie hebben aangegeven dat zij ook in 2025 deze taak op zich nemen.  
De leden gaan akkoord met de herbenoeming van de nieuwe kascommissie. 
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5. Terugblik 2024.  

o In 2024 zijn er 16 nieuwe leden bijgekomen, wat het totaal eind 2024 op 69 brengt. 
Inmiddels staat de teller op 74 leden. 

o De nieuwjaarsreceptie was op 17 januari. 
o De ALV bij FujiFilm op 17 april. 
o Ons jaarlijks uitstapje op 23 oktober in Hilvarenbeek. 

 

• Decharge van het bestuur: 
o De leden stemmen in met de uitgevoerde resultaten en de behaalde resultaten in 2024. 
o De leden stemmen in met de afgelegde financiële verantwoording. 

 

• PR 
o De brief voor Fuji verlaters waarin onze BFP vereniging wordt genoemd, komt niet altijd 

aan. Het bestuur neemt contact hierover op om dit soepeler te laten verlopen.  
o Meer leden zijn altijd welkom. De oproep is dat als men oud collega’s ontmoet, onze 

vereniging onder de aandacht gebracht wordt. Dat kan uiteraard via onze website. 
 
6. Najaar activiteit. 
Er zijn inmiddels - dankzij drie van onze leden - ook drie mogelijkheden voor een najaar uitstap 
bekend.  

o Eindhoven met het Evoluon 
o Dongen met het looierij museum 
o Teteringen bij Tools to Work 

Deze drie zullen voor de zomer verder uitgewerkt worden en zal er, na jullie raadpleging, één van 
worden uitgekozen. Raadpleging via de email. 
 
7. Bestuur. 

o Jan de Beer treedt af als bestuurslid. In zijn afscheidsspeech geeft Jan aan wat er zoal 
gedaan en gebeurd is de afgelopen jaren. Het laatste jaar was qua uitdaging niet zo groot 
meer. Hij draagt graag het stokje over aan andere bestuursleden. 

o Voor de versterking in het bestuur hebben Marga Walsh en Cees Bakx zich aangemeld. 
Beiden zijn uitgenodigd om het bestuur tot vier mensen uit te breiden. 

o De verdeling van de taken zal in mei onderling gemaakt worden. 
 
De leden gaan akkoord met deze wijziging. 
 
8. Rondvraag. 

o De pensioenverzekering van de NN en geen indexering ervan, is bij een aantal leden nog 
steeds een item. 

Bert Brink, als één van de aanwezigen en expert, heeft in het kort de geschiedenis uitgelegd. 
Het lijkt er sterk op dat de keuze voor een pensioenverzekering geen mogelijkheden gaat 
bieden voor indexering in de toekomst.  
Toch wil het bestuur dit jaar met FujiFilm en eventueel een vertegenwoordiger van NN de 
(on)mogelijkheden bespreken. 
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o Guido Janssen is onze hoffotograaf en heeft alle foto’s van onze activiteiten op zijn 

persoonlijke NAS gezet. Hij wil dat met jullie delen. Onze foto’s komen op deze manier niet 
in het publieke domein. Deze aanpak maakt dat we niet met de privacywetgeving 
conflicteren.  
De secretaris zal een email sturen met username en wachtwoord, zodat iedereen die dat wil 
de foto’s kan bekijken.  
Het is niet de bedoeling dat die foto(s) gedownload worden en alsnog op internet gezet 
worden uiteraard.  

 
9. Afsluiting. 

Een gezellige lunch in de MF ruimte waar Albert van Maren ons weer op de hoogte heeft 
gebracht van het wel en wee van EF.  

 
10. Dan was er voor de liefhebbers nog een rondleiding op Heieinde. 18 mensen hebben hiervan 

genoten.  
Het heet nu “Circulair Manufacturing Center”. 
Na een korte uitleg en een promofilm zijn we rondgeleid in P5. De toner cartridges van Xerox 
worden hier gedemonteerd, schoongemaakt en weer gevuld. Een geweldige ervaring om dit 
eens van dichtbij te mogen zien. 

 


